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§ 24  
AB Svenska Bostäders nyproduktion i kv. Plankan 24 
på Södermalm (Utl. 2017:11) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 112-1634/2016 

 
Beslut  

Genomförande av projektet för upprustning av kvarteret och 

nyproduktion av cirka 158 hyreslägenheter inom kv. Plankan 

24, till en total investeringsutgift om 520 mnkr godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:11 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Svenska Bostäders nyproduktion i kv. Plankan 24 på 

Södermalm. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Larsson och Livh, Martin 

Westmont, Björn Ljung, borgarrådet Mogert och Anders 

Göransson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarråden Mogert (S) och Larsson (M) samt Björn Ljung (L) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

 

Martin Westmont (SD) föreslår att kommunfullmäktige avslår 

kommunstyrelsens förslag 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

 
Omröstning 

Omröstning begärs och verkställs. Kommunfullmäktige 

godkänner följande omröstningsordning. 

Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag röstar ja. 

Den som vill bifalla Sverigedemokraternas förslag till beslut 

röstar nej. 

 
Omröstningsresultat 

Med 92 ja-röster mot 2 nej-röster beslutar kommunfullmäktige 

enligt kommunstyrelsens förslag, bilaga 3. 
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Röstförklaringar 

Cecilia Obermüller (MP): Jag hade definitivt föredragit att enkom 

påbyggnad av befintliga hus hade beslutats. Det är mycket tråkigt 

att den fina öppna och bilfria gården ska bebyggas. Dock har nu 

ärendet avgjorts i juridisk mening. Det tvingar mig nu att anta det 

liggande förslaget. 

 

Ewa Larsson (MP) och Åke Askensten (MP): Vi hade föredragit 

att endast bygga på befintliga hus och hade önskat ett sådant 

beslut förelegat kommunfullmäktige. Det är tråkigt att den fina 

gården bebyggs. Ärendet är avgjort i juridisk mening vilket gör 

att vi motvilligt antar det liggande förslaget. 

 

Patrik Silverudd (L): Om min röst registrerats skulle den varit en 

ja-röst. 

 

Borgarrådet Livh (V): Jag hänvisar till mitt särskilda uttalande i 

styrelseprotokoll för AB Svenska Bostäder den 20 oktober 2016. 
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§ 25  
Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting 
och kommunerna i Stockholms län kring personer med 
missbruk/beroende (Utl. 2017:12) 
Rekommendation från Kommunförbundet Stockholms län 
Dnr 154-1131/2016 

 
Beslut  

Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting och 

kommunerna i Stockholms län kring personer med 

missbruk/beroende antas i enlighet med utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:12 behandlas. Utlåtandet 

gäller överenskommelse mellan Stockholms läns landsting och 

kommunerna i Stockholms län kring personer med 

missbruk/beroende. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

  


